
Verenigingsnieuws Ellen de Bruin 

Algemene ledenvergadering 
Dit jaar hielden 17 leden acte de presence op de ledenvergadering van dinsdag 28 mrt 2000. 

Bij bespreking van de begroting wordt duidelijk, dat bij handhaving van een zelfde contri

butiehoogte de Vogelwerkgroep niet in staat is zichzelf te bedruipen. Echter, de vereniging kan nog 

enige tijd teren op haar reserves. Voor het uitbrengen van een speciale uitgave van ons kwartaalblad, 

zoals dat in het verleden is gebeurd, zal voortaan getracht 

worden subsidie te verkrijgen. 

Komend jaar zullen wederom Jos Brouwer en Peter 

Scholten in de kascommissie plaatsnemen. 

Mark Kuiper wordt verkozen als bestuurslid, waarmee hij 

de redactie gaat vertegenwoordigen. 

Na de administratieve en financiële plichtplegingen worden de plannen voor dit jaar gepresenteerd: 

• Internetmogelijkheden onderzoeken in de vorm van het maken van een webpagina en de 

mogelijkheid waarnemingen door te kunnen geven. 

• Oude waarnemingen van de vorige waarnemingensecretaris Peter Scholten gaan geïmpor

teerd worden bij een bij Paul Marcus te ontwerpen database. 

• Subsidiemogelijkheden onderzoeken, met name voor het archief. 

• De lezingen openstellen voor niet-leden van andere groene verenigingen (KNNV, IVN, gidsen van 

Natuurmonumenten), om meer publiek te trekken. Excursies blijven expliciet alleen toegankelijk voor 

leden, omdat dit een probaat middel voor nieuwe leden is om kennis te maken met de vereniging. 

Tevens dreigt anders het gevaar dat de groep te groot wordt. In het kader van ledenwerving kan 

echter - naast de reguliere excursies - een excursie voor niet-leden georganiseerd worden. 

• Veldwerkcommissie: deze zal niet het primaire doel hebben te coördineren maar informatie te 

verzamelen. Het bestuur heeft behoefte aan kennis omtrent wie waar wat doet. Maar ook resultaten 

van onderzoek, die naar het SOVON gaan, zijn voor de Vogelwerkgroep interes-

sant. De voorkeur gaat daarbij natuurlijk uit naar publicaties in De Gierzwaluw. Mark Kuiper neemt bij 

deze plaats in de veldwerkcommissie. Er is dan echter nog minimaal één plaats vacant; de voorkeur 

gaat uit naar iemand met veel contacten. 

• Met het zgn. Vogelcafé zal weer gestart worden, maar op een minder frequente basis dan 

voorheen. Gedacht wordt aan tweemaal per jaar. 

Bij de rondvraag doet Frank van Groen een oproep voor overname van de broedvogel-

inventarisatie bij Halfweg, zie hiervoor ook het jaarverslag. Tot op heden is - volgens mijn informatie -

daar helaas nog geen reactie op gekomen. 

Ruud Vlek spreekt de wens uit alle historische waarnemingen uit het archief in de computer in te 

brengen. Jan van Blanken zegt zijn medewerking toe aan het maken van een index van alle 

Gierzwaluwen ooit gemaakt. 
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